

About Food Banks Canada

Food Banks Canada provides national leadership to relieve hunger today and prevent hunger tomorrow in collaboration with the food bank network from coast-to-coast-to-coast. For 40 years, food banks have been dedicated to helping Canadians living with food insecurity. Over 4,500 food banks and community agencies come together to serve our most vulnerable neighbours who – last year – made 1.3 million visits to these organizations in one month alone, according to our HungerCount report. Over the past 10 years, as a system we've sourced and shared over 1.4 billion pounds of food and Food Banks Canada shared nearly \$168 million in funding to help maximize collective impact and strengthen local capacity – while advocating for reducing the need for food banks. Our vision is clear: create a Canada where no one goes hungry. Visit <http://www.foodbankscanada.ca/> to learn more.

À propos de Banques alimentaires Canada

Banques alimentaires Canada fait preuve de leadership à l'échelle nationale pour soulager la faim aujourd'hui et prévenir la faim demain, en collaboration avec le réseau des banques alimentaires partout au pays. Depuis 40 ans, les banques alimentaires aident les Canadiens vivant dans l'insécurité alimentaire. Selon les données du Bilan-Faim, plus de 4 500 banques alimentaires et organismes communautaires joignent leurs efforts pour servir les personnes les plus vulnérables. L'an dernier, ils ont reçu plus de 1,3 million de visites par mois. Depuis 2010, le réseau a reçu et distribué plus de 650 millions de kilos de denrées alimentaires. De plus, Banques alimentaires Canada a versé plus de 100 millions de dollars pour maximiser les retombées collectives et la capacité locale des banques alimentaires tout en militant afin de réduire la nécessité d'y recourir. Notre vision est claire : nous voulons créer un Canada où personne ne souffre de la faim. Pour en savoir plus, visitez le site <http://www.banquesalimentairescanada.ca/>.



Image Banks/Banques d'images

Food Bank COVID-19 Images/COVID-19 images
banques alimentaires :
<https://drive.google.com/drive/folders/1mNKbBRxiK4QJ1q58Dpp6S7rmh-CmfZAF?usp=sharing>

Spokespeople Head Shots, Names and Titles/
Images, noms et titres de porte-paroles :
https://drive.google.com/drive/folders/1QvWOU_nQdjOuJmvHwpDmUz04RWxwZ4IH?usp=sharing

B Roll Footage for Media Use:

<https://vimeo.com/manage/videos/655013493/0ea153689d>

<https://www.youtube.com/watch?v=jb-D1ND62HE>

COVID-19 Videos

Thank You for Your Generosity/
Merci de ta générosité

English:

<https://www.youtube.com/watch?v=7gBRQ0-8bKc>

French:

<https://www.youtube.com/watch?v=to8PIT5FfjQ>

Food Bank Heroes/

Les héros des banques alimentaires

English:

https://www.youtube.com/watch?v=1_-809lfw_w

French:

<https://www.youtube.com/watch?v=Dd82xVP7PdE>



Food Banks Canada's most-recent statistics on food bank use:

<https://hungercount.foodbankscanada.ca/>

Statistiques les plus récentes de Banques alimentaires Canada sur l'utilisation des banques alimentaires :

<http://bilanfaim.banquesalimentairescanada.ca/>

A Snapshot of Food Banks in Canada and the COVID-19 Crisis/Les banques alimentaires face à la COVID-19 – Un aperçu national

<https://www.foodbankscanada.ca/covid-report-2020>

<https://www.foodbankscanada.ca/COVID-Report-FR.aspx>

Food Banks Canada's most-recent impact data / Dernières données sur les répercussions de

Banques alimentaires Canada :

English: <https://bit.ly/2FjeIAA>

French: <https://bit.ly/3kDLYmh>

Food Banks Canada's work/Le travail de Banques alimentaires Canada:

<https://www.foodbankscanada.ca/Our-Work.aspx>

<https://www.foodbankscanada.ca/Notre-%C5%93uvre.aspx>

2021 Annual Report/Rapport annuel 2021

<https://www.foodbankscanada.ca/2021-Annual-Report.aspx>

<https://www.foodbankscanada.ca/Rapport-annuel-2021.aspx>